
Beste raadsleden, 
  
Onlangs is een nieuw wandelpad geopend aan de Lindeweg naar de Devel. 
Vandaag heb ik dit wandelpad bewandeld, 
Het is een prachtige weg. Aan de weg zijn twee picknickplaatsen aangelegd.  
Wat ontzettend jammer is, is dat deze weg nergens naar toe gaat. 
Het is een zeer kostbare weg (die met kwalitatief hoogwaardig materiaal is aangelegd) maar die 
waarschijnlijk niet gebruikt gaat worden. In mijn ogen zonde van het geïnvesteerde geld. 
Hopelijk kan deze weg verbonden worden aan de andere wandelpaden in de omgeving, 
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